

» Il n'y a pas de traduction disponible pour cet article.



B'nai B'rith Europe joined the 7th Round Table of the European Commission with representatives of Jewish organizations in Brussels

B'nai B'rith Europe Director of the Brussels office, represented the President of B'nai B'rith Europe, Serge Dahan, during the 7th Round table of the European Commission gathering main European Jewish organizations.

B'nai International Director of EU affairs Benjamin Nägele, and EU Affairs policy advisor Dany Prist, represented B'nai B'rith International.

The meeting focused on the monitoring results of illegal hate speech online as well as on the counter terrorism measures addressed by Gilles de Kerchove, EU Counter-Terrorism coordinator.

B'nai B'rith Europe, through the Director of the Brussels office, had the opportunity to present its actions and its commitment in this fight against anti-Semitism in Europe by evoking the publication project of a compendium on anti-Semitism which includes an analysis of the

various forms of anti-Semitism, basing itself on the real life experiences of its representation in 25 countries in Europe.

B'nai B'rith Europe a participé à la 7ème Table Ronde de la Commission Européenne avec les Organisations Juives à Bruxelles

La Directrice du bureau du BBE à Bruxelles a représenté le Président du B'nai B'rith Europe, Serge Dahan, lors de la 7ème Table Ronde de la Commission Européenne réunissant les principales organisations Juives européennes.

Benjamin Nägele, Directeur des Affaires Européennes pour le B'nai B'rith International et Dany Prist, conseiller en politique, ont représenté le B'nai B'rith International.

La réunion s'est focalisée sur les résultats du contrôle de discours haineux illégaux en ligne ainsi que sur les mesures antiterroristes adressées par Gilles de Kerchove, Coordinateur de la lutte antiterroriste.

Le B'nai B'rith Europe, par le voix de la Directrice du bureau du BBE à Bruxelles, a eu l'opportunité de présenter ses actions et son engagement dans ce combat contre

Press Release B'nai B'rith Europe

Écrit par B'nai B'rith Europe

l'antisémitisme en Europe et a évoqué le projet de publication d'un recueil sur l'antisémitisme qui inclut une analyse des différentes formes d'antisémitisme en se basant sur le vécu de ses représentations dans 25 pays en Europe.